



**NEW BRUNSWICK
REGULATION 2008-17**

**under the
NATURAL PRODUCTS ACT**

Filed February 18, 2008

1 *Subsection 5(4) of New Brunswick Regulation 2005-146 under the Natural Products Act is repealed and the following is substituted:*

5(4) At the annual zone meeting, the owners of each district elect the members for that district, if the term of office of a member for the district is expiring.

2 *Schedule A of the Regulation is amended by repealing subsection 10(1) and substituting the following:*

10(1) Meetings of the Board shall be held at least 3 times per year and no more than 4 months shall elapse between each meeting.

**RÈGLEMENT DU
NOUVEAU-BRUNSWICK 2008-17**

**établi en vertu de la
LOI SUR LES PRODUITS NATURELS**

Déposé le 18 février 2008

1 *Le paragraphe 5(4) du Règlement du Nouveau-Brunswick 2005-146 établi en vertu de la Loi sur les produits naturels est abrogé et remplacé par ce qui suit :*

5(4) Lors de l'assemblée annuelle de zone, les propriétaires de chacun des districts élisent leurs membres respectifs, si le mandat d'un membre élu pour le district vient à expiration.

2 *L'annexe A du Règlement est modifiée par l'abrogation du paragraphe 10(1) et son remplacement par ce qui suit :*

10(1) Les assemblées de l'Office ont lieu au moins trois fois par année et il ne peut s'écouler plus de quatre mois entre les assemblées.